
1 
 

 

Verslag Familieraad 20 november 2023  

  

Aanwezig:   Hilde, Kurt, Daniël, Griet, Paul, Christiane, Kristel, Marianne, Els, 

André en Miet 

Verontschuldigd:  Eric, José, Daniëlla, Nicole, Myriam, Claude en Francine  

 

1. Verwelkoming door Hilde.  

 

We verwelkomen vandaag Els, de mama van Joren (Maroon), alsook André en Miet, 

de broer/schoonzus van José (Turkoois). Zij komen vandaag kennismaken met onze 

werking en wij hopen van harte dat we ze de volgende keer terug mogen 

begroeten als leden van de Familieraad. 

 

2. Tekstje :   

  
Hilde bracht ons de inspirerende tekst ‘Er moeten mensen zijn’ van Toon Hermans. 

  

3. Vorig verslag:   

  

Goedgekeurd.   

  

4. Correspondentie: 

  

Er zijn de voorbije periode twee nieuwe bewoners aangekomen in Cirkant: 

- Joren (leefgroep Maroon) 

- Jolien (leefgroep Indigo) 

 

5. Kasverslag:  

  

De saldi van de rekeningen, evenals een overzicht van de ontvangsten en uitgaven, 

werden door Hilde medegedeeld aan de leden. 

 

De familieraad schonk 3066 euro aan de instelling als sponsoring voor de aanleg 

van een groene zone (de groene oase).  
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6. Evaluatie ontmoetingsmomenten: 

  

De ontmoetingsmomenten werden door de aanwezigen als zeer positief ervaren. In 

een ongedwongen sfeer konden we kennismaken met elkaar en ervaringen 

uitwisselen.  

 

We stellen voor om het ene jaar op de jaarvergadering van de familieraad een 

thema te behandelen dat iedereen aanbelangt en het andere jaar een 

ontmoetingsmoment te organiseren. 

 

We danken de voorziening voor de praktische hulp bij de organisatie van de 

ontmoetingsmomenten! 

 

7. Koekjesverkoop:   

  

De verdeling van de pakketten naar de leefgroepen zal op vrijdag 15 december 

tussen 13.30 uur en 16 uur gebeuren door Hilde, Daniël, José en Daniëlla. Mochten 

José en Daniëlla verhinderd zijn, dan zal Kristel inspringen. 

De samenwerking met de instelling wat betreft het doorgeven van de bestellingen 

en betalingen verliep vlekkeloos. 

Niemand ontving een opmerking over de licht verhoogde verkoopprijs van de 

koekjes. 

We ontvingen 450 zakken van Destrooper om de pakketten in te verpakken. 

De opbrengst van de verkoop zal ook dit jaar gaan naar de aanleg van de groene 

oase. 

 

8. Bevindingen oliebollenbak: 

  

De oliebollenbak is ook dit jaar weer uitstekend verlopen. 

Volgend jaar zullen de oliebollen in bordjes geserveerd worden in de zaal en in 

puntzakken voor de leefgroepen. 

Iemand van de familieraad zal de volgende maal Conny helpen bij het toezien op 

de verdeling per leefgroep. 

 

9. Binnen en Buiten: 

 

B&B gaat volgend jaar door op zondag 28 april. 

De opmerkingen/suggesties die we hadden na de vorige editie werden 

overgemaakt aan de instelling (Emma). 

Op 11 december vindt de volgende voorbereidende vergadering plaats. 

 

10. Bezoek Destrooper: 

 

Wegens onvoorziene omstandigheden kon het bezoek niet doorgaan. Uitstel is 

echter geen afstel dus gaan we volgend jaar een nieuw bezoek inplannen. 
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11. Afspraken nieuwjaarskaartjes: 

 

Nicole zal het nodige doen om de nieuwjaarskaartjes aan te kopen en te verdelen 

binnen de instelling. 

 

12. Nieuws vanuit Fovig: 

 

Er is een nieuw wetsontwerp betreffende het statuut van de bewindvoerder, met 

als belangrijkste punten: 

 

De forfaitaire vergoeding die professionele bewindvoerders mogen aanrekenen zal 

1.000 EUR per jaar bedragen voor inkomsten tot 20.000 EUR en 5 % voor de 

inkomsten boven de 20.000 EUR. 

De familiale bewindvoerder kan 300 EUR/jaar (ouders) of 1.000 EUR/jaar (broers 

en zussen) aanrekenen. 

De vooropgestelde ingangsdatum voor dit wetsontwerp is 01 januari 2025. 

 

Fovig organiseerde een bevraging rond de participatie van het collectief 

overlegorgaan  in de voorzieningen. Daar waar in vele instellingen weinig rekening 

gehouden wordt met de mening van de gebruikersraden, mogen we stellen dat 

binnen Cirkant de samenwerking met de directie prima verloopt. 

 

Er zijn heel wat problemen met de registratie van de parkeerkaart. De registratie 

verschilt van stad tot stad en het is niet duidelijk in welke plaats men zich moet 

registreren. Ook is het aantal nummerplaten die men kan registreren per 

parkeerkaart beperkt. Er werd een werkgroep binnen Fovig opgericht om 

voorstellen naar de overheid toe uit te werken.  

 

13. Toelichting collectief overleg: 

 

De belangrijkste items die besproken zullen worden zijn: 

• Aanpassing van de facturatievoorwaarden 

• Aanvulling individuele afspraken IDO bijlage 7 

• Visietekst vroegtijdige zorgplanning en bijhorende fiches 

• Communicatie rond afspraken betaling maaltijden 

• Evolutie bouw 

• Voorstel redactionele bijdrage in boekje Fovig 
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14. Signalen van ouders voor de voorziening: 

 
Wanneer gebeurt de opfrissing van Huis 2? 

 

15. Volgende vergaderingen: 

 

- Maandag 05 februari 2024 

- Maandag 15 april 2024 

- Maandag 10 juni 2024 
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Verslag familieraad overleg met de voorziening   

  

1. Vorig verslag: 

 

Geen opmerkingen op het vorige verslag. 

 

2. Kersthappening: 

 

Zoals vorig jaar is er ook dit jaar een Kersthappening. Het evenement gaat door op 

dinsdag 19 december van 18.00u tot 19.45u op het terrein van OC Cirkant. De 

collega’s van de dagbesteding tekenden een traject op het terrein van de 

voorziening uit waar op 4 verschillende locaties activiteiten worden voorzien 

waarbij de cliënten samen met hun families en begeleiders de kerstsfeer kunnen 

opsnuiven. Er wordt een brief met mogelijkheid tot inschrijving meegegeven met 

de verblijfsfactuur van november (begin december). Men moet inschrijven tegen 

11 december. Er wordt ook een drankje voorzien. 

 

3. Nieuwjaar vieren met ouders en bewindvoerders (ontbijtformule) 

 

Graag nodigt de voorziening het netwerk van cliënten uit voor een feestelijk 

nieuwjaars-/voorjaarsontbijt op vrijdag 2/2/2024. De vorige editie werd als heel 

positief geëvalueerd. De nieuwe editie kan dus op dezelfde wijze georganiseerd 

worden.  De uitnodigingen met inschrijvingsformulier zullen ook verspreid worden 

met de facturatie van het verblijf van november (begin december). 
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4. Bouw 

 

Wasserij 

 

De nieuwe wasserij wordt op 20/11/2023 in gebruik genomen. Het wasserijteam 

gaat een nieuw tijdperk tegemoet met nieuwe machines en een nieuwe 

werkorganisatie. De oude routines zullen verlaten worden en nieuwe routines 

zullen moeten worden gevonden. Het is de bedoeling dat de nieuwe werkwijze een 

positieve impact heeft op het energieverbruik en het waterverbruik en de 

efficiëntie. De was zal ook meer per leefgroep worden verwerkt, zodat de kans op 

wasgoed die op een verkeerde leefgroep belandt beperkt wordt. We wensen de 

collega’s van de wasserij succes bij deze grote stap. 

 

Centraal gebouw 

 

Nu de nieuwe wasserij in gebruik wordt genomen, kan de oude plaatsmaken voor 

het nieuwe centraal gebouw. De subsidiërende overheid bevestigde dat ze 

infrastructuurforfaits toekent voor dit gebouw. In de pers verscheen een artikel in 

dit verband. Dit kan misleidend werken, want het is wel de voorziening die het 

geheel moet gefinancierd krijgen en jaarlijks krijgt de voorziening een forfait dat 

een fractie uitmaakt van de totale investeringskost. Dit forfait wordt uitbetaald 

zolang de regelgeving in dit verband niet wijzigt. 

 

De aanbestedingsdossier voor het centrale gebouw zijn gepubliceerd. De opening 

van de offertes is gepland op 26 januari 2024. De voorziening hoopt op haalbare 

prijzen nu de prijzen in de bouwsector wat aan het afkoelen zijn en aannemers 

hun orderboekje voor 2024 terug willen vullen. Het is afwachten. 

 

We verwachten dat de bouwwerken zullen worden afgerond tegen eind 2025. Dan 

kan het gebouw in gebruik genomen worden in januari 2026.  

 

Tijdens de werfperiode zal er een grote werfzone afgebakend worden. De nodige 

voorzorgen worden genomen naar veiligheid en toegankelijkheid van het ouder 

resterende gebouw.  Er wordt voorzien in de nodige signalisatie.  
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5. Project Oase 

 

Naar aanleiding van de projectoproep van het Vlaams Infrastructuurfonds voor 

Persoonsgebonden Aangelegenheden (VIPA) om dossiers in te dienen die het 

werken aan preventie van agressie en vrijheidsbeperking, zond Cirkant het project 

van de “Oase” door. Ze hoopt voor de uitvoering een subsidie te krijgen. 

 

Het betreft de realisatie van een tuinkamer met daarin een spiraalvormig pad waar 

een veilige prikkelarme omgeving wordt geschapen voor de cliënten met hun 

begeleiders of hun familie. Cliënten kunnen er zowel rust als aangepaste 

aangepaste activatie ervaren (schommelzetels, zitbanken, trampoline, 

borrelsteen). De tuinkamer zal verbonden worden met het pad aan Huis 4 en aan 

de weg naar het belevingsbos.  

 

Het ontwerp werd uitgewerkt door een tuinarchitect en werd ook met de hulp van 

hen ingediend in VIPA. Ze maakten tevens een toelichtende nota en een raming 

van de kostprijs. Het dossier telde nog tal van andere documenten waarin de 

voorziening een toelichting moest geven rond haar beleid rond agressiehantering. 

We moeten wachten tot het voorjaar om te weten of er geld zal worden 

toegekend. Mocht dit uiteindelijk niet het geval zijn, dan engageert OC Cirkant 

zich om het project toch uit te voeren. Rekening houdend met de grote kostprijs 

zal dit echter op langere termijn moeten gebeuren, al naargelang de fondsen voor 

handen zijn via giften. De realisatie van het centrale gebouw krijgt de prioriteit. 

 

Een lid van de vergadering vraagt naar de timing van de renovatie van Huis 2. 

Directie bevestigt de werken na de renovatie van Villa 52 op de planning staan. 

 

De familieraad wil graag de opbrengst van de koekjesactie van 2 jaar schenken aan 

dit project. De voorziening dankt alle leden van de familieraad voor dit mooie 

gebaar. 

 

6. Inspanningen verloren kledij: 

 

De voorziening doet veel inspanningen om verloren kledij bij de eigenaar te 

krijgen. Het naamtekenen is daar van groot belang. Via een “grote 

kastenopruimactie” in alle leefgroepen pogen we kledij terug op de juiste plek te 

krijgen.  Meteen zullen ook de ouders /bewindvoerders een brief krijgen waar 

aandacht wordt gevraagd voor het probleem. Er wordt gevraagd om nieuw kledij 

die van thuis meekomt al voorafgaandelijk te naamtekenen. Verder moeten er ook 

in de voorziening extra inspanningen geleverd worden op dit vlak.   Een lid van de 

vergadering vraagt of ouders/familieleden zelf de kledijkast mogen nakijken. Dit is 

vanzelfsprekend mogelijk. Blijkbaar is er ook een kans dat kledij verkeerd 

genaamtekend is. We hopen ook deze zaken op te sporen in deze actie. 
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7. Zwangerschap Emma sociale dienst 

 

Emma is zwanger en zal wellicht blijven werken tot februari 2024. Tijdens haar 

afwezigheid wordt gezorgd voor continuïteit in de dienstverlening naar ouders en 

bewindvoerders toe. Wanneer het zover is, dan worden de betrokken netwerken 

van cliënten hierover ingelicht. 

 

8. Signalen ouders/ bewindvoerders/ netwerken cliënten 

 

Er wordt een situatie geschetst waar ouders van een cliënt tijdens de 

oliebollenactiviteit van de familieraad zich heel ongepast hebben gedragen en 

oliebollen meenamen naar huis. Dit was niet de bedoeling. Mensen hadden de kans 

om in te schrijven en voor wie geen oliebollen lustte, was er een alternatieve 

versnapering voorzien.  

 

9. Varia 

 

Er gaat een lichtjeswandeling door op 4/1 in de onmiddellijke omgeving van 

Cirkant. Buren zetten een theelichtje aan hun voorgevel en we maken een 

sfeervolle wandeling in lusvorm in de buurt. We sluiten af met een drankje. 

 

Volgende familieraden gaan door op  

- Maandag 05 februari 2024 

- Maandag 15 april 2024 

- Maandag 10 juni 2024 

 

Dank aan Kurt en Ria voor het verslag. 

 

 

 

 


